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Cumhuriyet Halk Partisi haftalık faaliyetleri ile ilgili bir basın toplantısı gerçekleştirdi. Düzenlenen
Toplantıya Fatsa CHP İlçe Başkanı Doğan Çelebi ve CHP Fatsa Belediye Başkan adayı Zeki
Ulvi Süvarioğlu ve parti üyeleri katıldı. Toplantının açılış konuşmasını CHP İlçe Başkanı Doğan
Çelebi yaptı. Başkan Çelebi: “Adayımız gerçekten CHP’nin seçim parolasında belirttiği gibi
nitelik ve nicelik açısından üst düzeyde Fatsa’nın sorunları bilen ve Fatsa’nın bu sorunlarını
çözebilme noktasında en tecrübeli bir kişidir. Adayımıza bütün halkımız inanıyor ve bizlerde bu
durumdan umutluyuz. Çağdaş bir kent olması için önemli projelerimiz var ve bu projeleri hayata
geçirebilmek için iyi bir adayla Fatsa’nın karşısına çıktık. Halkımıza yapabileceklerimizi samimi
bir şekilde anlatıyoruz. CHP Fatsa’da bu seçimde birlik ve beraberlik içerisinde
gerçekleştirmeye çalışıyor. Biz Fatsa’yı yönetmeye talibiz. Herkesin desteğini bekliyoruz” dedi.

  

Cumhuriyet Halk Partisi Fatsa belediye başkan adayı Zeki Ulvi Süvarioğlu: “Önümüzdeki seçim
Fatsalı ve Fatsa’nın seçimidir. Parti yarışı ötesinde medeni bir ortam içerisinde paylaşarak,
bölüşerek, ayrıştırmadan, ötekileştirmeden Fatsa için bir seçim yapalım. Bu seçimde de icraat
ve proje yapabilmedir. Tabi proje yaptıktan sonra hayata geçirebilme kabiliyetine hangi belediye
başkan adayında fazla görüyorsa vatandaşlarımız oyunu da vicdan rahatlığıyla verebilir. Böyle
bir strateji oluşturduk ve bu stratejide hiçbir değişiklik yok. İlk gün ne söylediysek seçim sürecine
kadar bu durum devam edecektir. Bu bizim ana felsefemizdir. Şubat ayındayız çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Bizim için final ayı mart ayıdır. Halkımızın elini sıktık, sıkmaya da devam
ediyoruz. Kendimizi tanıtıyor ve ifade etmeye devam ediyoruz. Bundan sonra da neler
yapabileceğimizi halkımızı anlatma zamanı geldi ve kendimizi en iyi şekilde ifade etmek için
çalışmalarımızı tüm teşkilatımızla birlikte sürdürüyoruz. Biz sorunu dinlemekle değil çözmekle
sorunlu kişileriz. Sorunları yuvarlak bir lafla geçirmek kolay olsaydı Fatsa zaten sorunsuz bir
kent olurdu. Sorunsuz bir kent olduğu içinde aynı adayın seçime devam etmesinde teorik olarak
devam etmesi karşısına aday çıkmaması gerekirdi. Fatsa’nın sorunlarını yaptığım gezilerde
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görüyorum ki en ciddisi Fatsa’nın ekonomik ve sosyal hayatında henüz insanların yüreğine,
beynine işleyememiş bir yerel yönetim mevcut. Önce insanlara odaklı bir anlayışla insanların ne
demek istediğini iyi anlamalıyız. Bunların çözümlerini günlük tabletlerle değil gerekirse yeni
anlayışlarla yolumuza devam etmeliyiz. Projelerimizi anlatırken halkımıza ekonomik alanda
çözüm yollarını anlatırken Ordu büyük şehir belediye başkan adayımızla birlikte mutabık
kalmakla beraber büyükşehir Ordu ve çevresindeki ilçelerle birlikte bütün yerel yönetimlerde
gücümüzle seçimi kazabilmeyi ortak bir Ordu ilçeleri stratejini ortaya koymaya mutabık herkesin
yaşamaya hazır bir şehir yaratmak için çalışacağız. Bu modeli yaratmak ve marka haline
getirmek için sizlerde takdir edersiniz ki bu işi yapacak kişilerin ciddi bir eğitime, görgüye
hepsinde önemlisi dünya’da ve Türkiye’de, Fatsa’da herkesle iyi bir ilişki kurabilecek bir
potansiyeli olması gerekiyor. İletişim kuramayan hiçbir örgüt, lider, yönetici esasında başarılı
olamaz. Hayat iletişim üzerine kurulmuştur. Bu iletişimler proje’nin maliyetlerini düşüren hem de
projelerimizin Türkiye’de tanıtılmasında bize yol açacak iletişim kaynaklarımız olması gerekiyor.
Turizm, spor, sanat, eğitim gibi iletişim kaynaklarına ulaşabilecek bunları en düşük imkânlara
gerçekleştirebilecek Fatsa’yı bugünkünden daha iyi bir konuma getireceğimizden hiçbir
kuşkumuz yok. Adına demokrasi dediğimiz bir sistem seçimler üzerine dayalı ve ne konuşulursa
konuşulsun neler anlatmaya çalışırsak çalışalım netice itibarında insanlar sandığa gittiğinde
kendi vicdanlarıyla akıllarıyla oy kullanıyorlar. Gittiğimiz her yerde sağ olsunlar bizleri iyi
karşılıyorlar. Herkes tarafından saygı ve anlayış görüyoruz. Bu durumda Fatsa politikası için bir
aşamadır. En azından şuan ki politik ortama bir nitelik kalite ve seviyeli bir yaklaşım getirdik. En
iyi yönetimi sergileyecek, nitelikli bir yönetimin oluşacağını sağladığımız kamuoyunda yayılan bir
kanaat varken bu ayak seslerinden acaba diye ürkmeye başlayanlarda çok doğal olarak karşı
hareketler üreteceklerdir. Dolayısıyla gelecek dönemlerde özellikle mart ayında seçim
atmosferinin biraz daha ateşlendiği alevlendiği ama bu ateş ve alevin ısıtıcı olmasını temenni
ediyor her haftaki toplantılarımızda umudumun gittikçe arttığını bir seçim süreci yaşıyoruz.
Bizlerinde sezgileri, duyguları ve akılları var. Bizlerde insanların bakışından, dokunuşundan,
kucaklaşmasından, öpüşünden, yaptığı ikramlardan esasında neler istediğini ve ne gibi
değişimler istediğini çok yakından gün geçtikçe görüyoruz. Yerel seçimlerin önemli bir anlamı
daha olacaktır. Bu yerel seçimler gelecek yıl yapılacak genel seçimlerin önce olmasından dolayı
ülkemizde yaşanan son bir aydır siyası sıkıntılar ve buna bağlı olarak ekonomik anlamda oluşan
sıkıntıların insanların hayatına tesir ettiği bir dönemden geçiyoruz. Bizlerde bu duruma
üzülenlerdeniz. Ülkeyi kim yönetirse yönetsin ortaya çıkacak sıkıntılar hepimizi etkiliyor. Burada
x veya y parti tutarak oluşan ortamdan olumsuz etkilenmemek mümkün değil. Çünkü dolar
kurunun bu fiyatlardan aşağıya inmemesi alınan tedbirlere rağmen faiz oranlarının gittikçe
artması, finansal sistemde bankacılığın frene basması ve bu uygulamaların sen o partidesin
sana böyle bir kurgu diye bir anlayış yok bu hepimizin etkilendiği bir durumdur. Bu ülkede
yaşadığımızı hiçbir zaman unutmamak gerekiyor. Bu ülkeden aldığımızı bu ülkeye vermek
zorunda olduğumuzu bu sıkıntılarında ancak birlik, beraberlik ve dayanışma içerisinde
açacağımızı bilmelidirler. Sıkıntıları toplumdan kurtarabilecek liderlere ihtiyaçları vardır ve
Fatsa’nın sorunları çözecek adaylar içerisindeki en nitelikli ve tek lider yönetici Zeki Ulvi
Süvarioğlu’dur” dedi.
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